
 

 

  

 

MOTIE 
 

 
Naar aanleiding van agendapunt nr. 4  

 

 
Onderwerp: bestuursovereenkomst kruispunt Bos 
 

 
De raad van de gemeente Raalte, in vergadering bijeen op 8 maart 2018 
 

 
overwegende dat 
- we blij zijn dat een doorgang onder het spoor voor fietsverkeer van en naar Heino 

middels een fietslus  langs de N348 binnen de scope valt. Dit is wat 
verkeersveiligheid betreft een optimale fietsverbinding. 

- we minder blij zijn met de zinsnede dat indien blijkt dat de kosten hoger uitvallen dan 
het beschikbare budget de genoemde optimale fietsverbinding uit de scope gehaald 
wordt, tenzij de regionale partijen aanvullende financiering verzorgen.  

- wij dit te vrijblijvend vinden. 
- wij verwachten dat in deze tijden van overschot aan opdrachten het gevaar reëel is 

dat de kosten hoger uitvallen. 
- we politiek gezien hier duidelijkheid over willen.  

 

Spreekt uit 
dat de genoemde fietsverbinding er komt. 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 

Lokaal Alternatief      VVD                             BurgerBelangen      SP 
 
 
 
 
Egbert den Daas        Alexander Kreule        Ben Nijboer             Harry van Kampen 
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